
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 10 noiembrie 2023, ora 10:00

Convocarea de Tndata a sedintei extraordinara a fost facuta de catre
Primarul General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu§or DAN, prin
dispozitia Tnregistrata sub nr. 1748/09.11.2023.

§edin+a a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 50 din cei 51 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx

La 9edin@ au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir, Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv, Direcjiei Asisten@ Tehnica 9i Juridica.

Au fost invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La §edin P a fost absent: Mardarovici Diana.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua! Bine aji venit la 9edinta Consiliului General al Municipiului

Bucure9ti de astazi! Avem o prezen@ de 46 de consilieri generali. Domnul
Primar General este Tn online, undeva Tn jur de 5 minute o sa ajunga Tn
sala. Pentru Tnceput va supun la vot ordinea de zi a §edintei de astazi. va
rog sa va exercitaji votul

Doamna Petrescu, domnul Moraru, votam ordinea de zi
Cu 37 de voturi pentru, 6 abjineri 9i 1 vot Tmpotriva, ordinea de

zi a fost aprobata. Rectific, 38, pentru ca a mai votat cineva intre timp.

Punctul 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind alegerea
pre9edintelui de 9edinji a Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti pentru 9edinja extraordinara, convocata de Tndata, din
data de 10.11.2023.

va rog, propuneri.

Dornnul Viceprirnar Bujduveanu Stelian /CPd- 4
Grupul PNL Tl propune pe Razvan socc#'vG,.. ' .:’ ’
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumesc frumos, domnule viceprimar Bujduveanu.
Alte propuneri mai sunt? Nu.
va supun la vot propunerea dornnului viceprimar general Stelian

Bujduveanu pentru pre9edinte de 9edinji, Razvan Mihai Socolovici.
va rog sa votati.
Domnul Necula, domnul Deaconescu, domnul Smighelschi?

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Sunt „pentru“.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumesc frumos!

Domnul consiller Smiqhelschi Cosmin Victor
Sunt „pentru”.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Mluljumesc frumos!
Cu 39 de voturi pentru, 10 abjineri 9i 1 vot impotriva, domnul

Socolovici este pre9edinte de 9edin$ astizi.
Multumesc frumos!

Ti dau cuvantul domnului pre9edinte de 9edin P.

Menjiune: Rezultatul final al votului este: 38 de voturi pentru, 10
abjineri, 1 vot Tmpotriva (voturi generate de platforma online de
videoconferinji Webex adunate cu votul exprimat verbal de catre
domnul consilier general Deaconescu citalin lonu!).

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
Muljumesc, doamna secretar general!
Buna ziua, stimati colegi! Avem pe ordinea de zi de astazi, un numar

de 9 proiecte, in afara de cel votat. Am sa dau citire primului proiect de pe
ordinea de zi, cu rugamintea sa avem Tngaduinta fata de domnul primar
general, care este Tn trafic, este online 9i va participa imediat Tn sala fizic.

Proiect de hotirare privind aprobr@=-;.eontractarii §i/sau
garantarii unei/unor finanlari rambursabIfe MAd,,in valoare totali
de pana Ia 118.645.000 lei, pentdp._#bfinahtar6a proiectelor
Municipiului Bucure§ti care benefl§);£a ,de ’fohduri externe
nerambursabile de la Uniunea Europed@.:*
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Daca avem interven Iii pe acest proiect, va rog.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Da, domnule pre9edinte.

Domnul presedinte de sedin@ Socolovici Razvan Mihai
va rog, domnule Moraru.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Deci noi avem o ordine de zi cu un singur punct. Conform legii,

suplimentarea poate sa fie facuta de prirnar sau de consilieri. Proiectul pe
care I-aji propus este suplimentat de cine?

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan Mihai
Nu, avem o ordine de zi votata, cu 10 puncte pe ordinea de zi. Aji

votat-o si dumneavoastra mai devreme. Acesta este punctul 2 de pe
ordinea de zi.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius

Pi suplimentarea a fost facuta de catre cine?

Domnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
Nu este niciun feI de suplirnentare. Aceasta e ordinea de zi

comunicata aseara catre noi toti, consilierii generali. Sunt 10 puncte pe
ordinea de zi.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Domnule pre§edinte, domnule lider de grup, parca saptamana

trecuta ne burzuluiam la primar, ca nu vine la 9edin R. Acum ca nu vine la
9edinla ne-am ’indreptat 9i nu ne intereseaza 9i tinem 9edin ja fara primar?
ca nu Tnteleg atunci de ce am blocat-o pe cealalta.

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovtci Razvan Mihai
Cu respect, domnul primar tocmai a sosit Tn 9edinta, a9a ca daca

dori li sa Tntrebaji, sa adresaji o intrebare, va rog. Daca nu, pe proiect,
v-a9 propune sa rnergem la vot.

+R (JDomnul consilier Viqheciu Adrian, boJa
Razvan, m-am Tnscris si eu la cl U + r
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Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
'Fmi cer scuze, nu am vazut. Cine s-a Tnscris la cuvant?

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Adrian Vigheciu sunt.

Dornnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
va rog, dornnule Vigheclu, nu v-am vazut, 'Fmi cer scuze.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Dar se vede? Ca sa 9tiu cum procedez pe viitor.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan Mihai
Da, am vazut mana dumneavoastra ridicata acum. Din pacate, n-am

vazut-o mai devreme.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
E Tn regula, nicio problema.

Domnul pre9edinte de 9edin la Socolovici Razvan Mihai
V-a9 ruga Tnsa pe tott colegii sa scriem Tn chat, pentru ca fmi este

mai usor sa urmaresc. Multumesc!

Domnul consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Eu scriu repede, dar daca vre Ti scriu 9i Tncet, nu-i problema.

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
Muljumesc!

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Aveam o Tntrebare pentru domnul primar.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
A9tept, in regula.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan Mihai
va rog, domnule Moraru.

Domnul consilier Moraru Adria
Am vazut Tn documente, in ri

Pentru ee se folosese banii? OK. nil
o polologhie lunga.

ima. Nu am vazut sa
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se scrie nimic despre ce feI de Tmprumut vrem sa luam si care este
dobanda. Se scrie cate Tn luna si in stele ce o sa facem cu banii, dar mai
pujin ce feI de Tmprurnut vrem sa luam, ca despre lucrul asta nu se spune
nimic Tn referat.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
De nevoi personale.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Avem nevoie de o finanjare suplimentara pentru plata tramvaielor.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Asta am Tnteles, domnule primar.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Pentru a avea 70 de tramvaie 9i nu 65, pana la sfaQitul anului.

Pentru asta a fost deja facuta o consultare de piata de catre Directia de
fonduri rambursabile si nerambursabile. Daca aceasta hotarare trece, o
sa facem o procedura de achizitie. Intentia noastra este ca termenul de
Tmprumut sa fie cat mai lung, pentru ca ratele 9i dobanzile sa fie cat mai
mici. Deci putem sa platim ace9ti aproximativ 120 de milioane acum sau
putem sa ii e9alonam pe o perioada cat mai lunga, dorinta mea ar fi sa
e9alonam pe o perioada cat mai lunga ca sa avem bani pentru alte
investiti i .

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Eu am Tn{eles asta, dar eu tocmai 9i mi-ati spus Ia ce o sa folosim

Nu contest prioritatea asta ca avem nevoie de banii astia, desi, ma
banii

rog, cred ca s-ar putea face economii 9i din alte parji. Eu va Tntrebasem
punctual daca 9titi care sunt clauzele pe care le-ati dori 9i mai concret,
dupa cum bine 9tili, bugetul este aprobat de Consiliu, acest Tmprumut
greveaza, bineTn{eles, bugetul 9i obligatiile pe care le suporta pana la
urrna rnunicipalitatea. Noi va dam toata puterea dumneavoastra, dar eu
9tiu dupa aia ce feI de Tmprumut luaji dumneavoastra, mi s-ar parea mai
normal sa va Tmputernicim sa negociaji Tmprumutul 9i dupa ce aveti o
in+elegere, ea sa fie ratiftcata de Consiliul General, inainte sa o semnati.

ca sa va darn un cec in alb sa negociatU( umneavoastra este un
lucru care nu trebuie sa Tntample nici la nivgk€®istra+ie locala 9i nici
la nivel national, unde Ia feI Tmprumuturi19/M:it p&n&fd {Irma negociate de
executiv 9i nu de cel care aproba buge lai,de ParIah\qht:: Deci mie mi se
pare deplasat sa vi se dea toata putereaigufnne.qQo'as;tra.
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Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, in acest moment suma asta de care vorbim este Tn bugetul local

at Municipiului Bucure9ti ... adica e o surna pe care bugetul prevede ca
noi o sa o platim.

Daca dumneavoastra aprobati proiectul, consultarea de piata fiind
facuta, conform legii noi vom desfa9ura o procedura de achizijie publica,
procedura de achizijie publica va stabili un ca9tigator Tn baza ofertei pe
care ca9tigatorul o va face, iar ulterior noi vom reveni Tn fata Consiliului
General pentru a aproba mutarea sumei de aproximativ 120 de milioane
de la bugetul local catre acel Tmprumut. Adica o sa fie un venit suplimentar
pe care noi o sa-I avem din acel Tmprumut pe care dumneavoastra trebuie
sa TI aprobati 9i sa-I introduceti Tn bugetul municipalitatii 91 in momentul
acela veti putea avea toate informajiile despre Tmprurnutul pe care, adica
de procedura de achizitie pe care am desfa9urat-o pana atunci, altfel, ’in
procedura de achizitie nu este posibil sa intervina nici primarul 9i nici
consilierii din momentul Tn care este deschisa pana Tn mornentul Tn care
este finalizata.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Buna ziua
Am o Tntrebare pentru domnul primar.
Domnul primar, avand Tn vedere ca ati facut, a+i promovat foarte

intens Tn ultima perioada faptul ca ratingul Bucure9tiului a crescut datorita
meritelor dumneavoastra, vreau sa ne asigurarn ca Tmprumutul acesta pe
care dumneavoastra intentionati sa-I faceti pentru a degreva ni9te bani din
local, se va face cu o rata considerabil mai mica decat Tmprurnuturile
anterioare cand cre§tinul era mai nefavorabil, motiv pentru care va rog sa
comunicati celor care vor face negocierea Tn pia la sa se asigure ca pragul
maxim la care vor merge sa ia bani din piala sa fie macar cu 1 % mai mic
decat Ia ultima negociere. Nu este o conditie restrictiva 9i lucrul acesta
poate fi introdus Tn negociere 9i va rog mult de tot sa ne spune{i 9i noua
cu aproximajie azi, la ce dobanda se Tmprumuta municipalitatea?

Multumesc frumos!

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, rata la care ne Tmprumutam, depinde de mai multi factori. Unul

dintre ei este lungimea creditului.

Domnul Consilier Vjqheciu Adria
Eu Tnteleg foarte bine, cu aproxi



Domnul Primar General Nicusor DAN
Un alt factor este pur 9i simplu dobanda pe pia Ii in rnomentul Tn care

ne Tmprumutam, deci este nerelevant ce s-a ’intamplat acum 1 an, acum 2
ani, pentru ca condijiile economice globale nu sunt, nu sunt acelea9i. O sa
va dam un document scris, eu iI am cu toate Tmprumuturile municipalitalii
si cu toate dobanzile Ia care au fost ele contractate din ...cel mai vechi
daca nu ma Tn§el e de prin anii 2012 - 2013 pana azi, ca sa aveti situatia
completa.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Multumesc 9i nu uitati §i de clauza aceasta, sa ne Tmprurnutam la

dobanzi cat mai mici ca ar fi foarte bine, cei care vin dupa dumneavoastra
sa plateasca mai u9or ce a ramas.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Mutturnesc domnul Vigheciu, urrnatorul coleg ’Fnscris la cuvant,

domnul consilier Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu catalin-lonut
Buna dimineata
O sa Tncerc sa fiu foarte scurt, o mica corectura, domnul primar. Cu

cat Tmprumutul este pe o perioada mai lunga, este evident ca suma
dobanzilor platite este mai mare, deci nu, dobanda nu va fi mai mica, poate
ca rata ei va fi mai mica dar suma platita, ca 9i dobanda va fi mai mare.
Pe mine ma intereseaza urmatorul lucru, este aceasta practica a
administratiei, din pacate, Pi a administratiei Municipiului Bucure§ti de a
veni Tn fata Consiliului, de a solicita aprobarea un Tmprumut, cum spunea
9i colegul meu Moraru, cumva Tn orb, eu cred ca se poate introduce in
procedura de achizi jie publica o clauza suspensiva 9i dupa ce negociati
dumneavoastra contractul de Tmprumut veniji in fata Consiliului, prezenta li
conditiile obtinute pe piata 9i noi aprobam Tmprumutul rezultat prin achizitia
publica, se poate introduce in caietul de sarcini o astfel de sarcina, poate
fi activat contractul rezultat din achizijia publica doar cu aprobarea
Consiliului, pentru ca pana la urma, pe oportunitate noi ne pronuntam, noi
trebuie sa spunern daca este un moment bun pe piata sa ne Tmprumutam,
daca rata dobanzii oferita de ca9tigatori este una sustenabila pe termen
mediu 9i lung sau daca nu, sau daca ma mai Tncercam 9i peste o luna sau
peste 2 luni sau peste 3 luni, ca poate se vor schimba condi+iile de pe
piaji. Deci eu cred ca asta este modalitatea4:Q_prelucrare Tntre executiv
Pi deliberativ, nu sa venim sa ne cereji un pdd-in; db, sa va duce li pe pia@,
sa luati la orice feI de dobanda pe care/6F]]asiti si evident, la un termen
a9a cum spuneati dumneavoastra cgi?!hai lung, 'sigur ca Tntr-o jara

PI
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normala Tmprumuturile pe terrnen lung sunt motorul dezvoltarii, dar nu cu
orice pre!. va muljurnesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, domnule consilier general, daca nu mai avem alte

interventii, v-a9 propune sa mergern la vot. va rog votati? Domnul Milea.
Multumesc

Avem 28 de voturi pentru, 19 abtineri 9i 2 voturi Tmpotriva,
proiectul a fost adoptat

Proiectul de la punctul numarul 3, Proiect de hotarare privind
modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 741/30.10.2018 din 30 privind
aprobarea proiectului „Modernizarea 9i dotarea linie de tramvai
numarul 41“ 9i a cheltuielilor legate de proiect, modificata prin
Hotararea C.G.M.B nr. 248/28.07.2023

S-a Tnscris la cuvant domnul Olteanu, va rog.
f

I

./

q
4

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
va multumesc, domnule Socolovici
Am cerut cuvantul la acest proiect 9i voi spune, practic, voi vorbi

despre toate cele 4 care sunt legate de achizitia de tramvaie. §i eu vi voi
vorbi Tn primul rand celor care ne asculta, sa in+eleaga un pic ce Tnseamna
adrninistra+la condusa de acest Primar general, care din cauza traficului
de care el este responsabil, nu ajunge nici la 9edinta cand Tncepe §i noua
ni se cere sa avem Tngaduinta fata de el. Ca sa Tnteleaga toata lumea,
aceste proiecte sunt aprobate, finantarea europeana este aprobata din
2019. Contractele pentru achizitionarea acestor tramvaie, contractul este
semnat ’inca din toamna anului 2020. Pentru ca noul primar trebuia sa
arate ca face 9i el ceva a amanat semnarea contractului 9i punerea Tn

aplicare, de fapt, a contractului care fusese semnat, pana Tn mai 2021.
Adica vorbirn de peste 8 tuni care au fost pierdute doar pentru a da bine
in poza Nicu9or Dan. §i dupa aceea, acum vorbim despre majorarea unor
preturi 9i ea naturala vine ca urmare a ceea ce s-a Tntamplat, pandem ie 9i
a9a mai departe 9i aici s-a demosntrat ce Tnseamna administrajia lui
Nicu9or Dan. Pentru ca ultima oara cererea pentru, 9i scrie chiar Tn

proiectul nostru de hotarare, documenta+ia completa a firmei respective a
fost depusa Tn februarie 2023, in iulie 2023 s-a votat de catre majoritate
un proiect de hotarare care a majorat deja preturile, dar pentru ca este
vorba despre o crasa incompeten+a 9i la nivelul administra+iei conduse de
Nicu9or Dan 9i a fost 9i la nivelul STB n-q..fQ st in stare sa puna Tn iulie
toate aceste cre9teri 9i avem astazi Tn'.q9iembrje de votat acest proiect.
Asta arata foarte clar ce Tnseamna 3 ArM care au fost pierduti 9i pentru
noile trarnvaie 98 pentru termoficare 91 pentru tot ce s-a Tntamplat Tn acest
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ora9. Este exact poza cIara a ceea ce a Tnsemnat administra{ia Nicu§or
Dan pentru Bucure9ti. Noi vom vota pentru ca este vorba de ceva foarte
important pentru bucure;teni Tnsa cei 3 ani pierduti sunt, evident, din ce
in ce mai rnult pentru toata lumea. Mul+umesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, domnule consilier general. Daca nu mai avem

interventii, v-a9 propune sa mergern la vot. va rog. Multumesc. Puteti vota.
Doamna consilier sandulescu, domnii consilieri Circa Honorius si Florin
Melciu, va rog sa initiaji procedura. Multumesc. Doamna consilier
sandulescu. Multumesc

Avem 47 de voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva,
proiectul a fost adoptat.

Urrnatorul proiect pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind
modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 691/18.10.2018, privind aprobarea
proiectului „Modernizarea 9i dotarea linie de tramvai nr. 10“ gi a
cheltuielilor legate de proiect, modificata prin Hotararea C.G.M.B. nr.
244/28.07.2023.

Sunt intervenjii pe acest proiect? Din 28 iulie 2023. Nu avem
interventii pe acest proiect, va rog sa iI supunem la vot. Multumesc.

Domnii consilieri Rigu, Nicorel Nicorescu, va rog sa inijiaji procedura
de vot

Cu 47 de voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi impotriva, proiectul
de hotarare a fost adoptat.

Punctul 5, Proiect de hotirare privind modificarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 692/18.10.2018 privind aproba rea proiectu lui
“Modernizarea si dotarea linie de tramvai nr. 1“ si a cheltuielilor
legate de proiect, modificata prin Hotararea C.G.M.B. 243/28.07.2023

Nu avem intervenjii pe acest proiect, va rog sa it supunem la vot.
Multumesc

Doamna consilier Gram va rog sa votati. Multumesc.
Cu 47 de voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi impotriva, proiectul

de hotarare a fost adoptat.

Punctul 6, Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 743/30.10.2018 privind aprobarea proiectului
“Modernizarea si dotarea linie de tram,vai -nr. 25“ si a cheltuielilor
legate de proiect, modificata prin HQtgra fda C.G,M.B. 241/28.07.2023

va rog"'$a.“TI,..supunem la vot.
mos s'a qd@!i. Multumesc.fI

Nu avem intervenjii pe acest prq
Domnul consilier Purcarea va rd

I i;IT
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Cu 47 de voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi Tmpotriva,
proiectul de hotarare a fost adoptat.

Punctul 7, Proiect de hotirare privind Tmputernicirea expresa a
Consiliului Local Sector 1 al Municipiului Bucure9ti de a contribui la
finantarea unor cheltuieli aferente secjiunii de investijii pentru
spitalele clinice aflate pe raza administrativ -teritoriala a Sectorului 1,
in subordinea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti 9i
administrarea Administrajiei Spitalelor 9i Serviciilor Medicale
Bucuresti .

Domnul catalin Deaconescu s-a inscris la cuvant. va rog.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut

Buna dimineata din nou, am mai spus, aici noi practic aprobam Tn
mod expres asocierea dintre o subdiviziune a unita Iii administrativ
teritoriale a Municipiului Bucure9ti cu un partener. in proiectul de faIa 9i
ma bucur ca, in sfar9it, doamna primar Clotilde Armand 9i-a dat seama ca
nu are proiecte, nu se pricepe la administratie 9i trebuie sa faca ceva cu
banii §i ca ii duce totu9i Tn zona de dreapta, vrea sa ii duca Tn zona de
sanatate. Ma bucur sa vad o asemenea deschidere din partea domniei
sale §i rna bucur sa vad totu§i o unanimitate la sectorul 1 in aprobarea
acestui pro iect prin care ni se solicita Tmputernicirea expresa, dar a9a cum
spuneam 9i Tn alte randuri, Tmputernicirea expresa se refera la ceva limitat
si ceva cunoscut dinainte. Deci, eu nu pot sa aprob un protocol care nu
are anexe, anexele se vor semna candva, a carui 'Fntindere nu o cunosc,
nu §tiu nici macar daca toate spitalele a§a cum in limbaj administrativ, este
mentionat Tn titlul proiectului de pe raza teritoriala a sectorului 1 vor
beneficia sau nu de sprijin din partea bugetului local al sectorului 1, plus
ca avem ni9te restric Iii legislative la sfar9itul acestui an, 9ti li foarte bine la
ce ma refer, celebra Ordonan la de acum 2 saptamani 9i nu prea vad ce
sume se pot 9i cheltui pana la sfar9itul anului. Eu cred ca pana la urma,
proiectul asta, a9a cum este el prezentat, este doar o declaratie de bune
intentii care nu se va concretiza cu nimic bun in ceea ce prive9te accesul
cetatenilor la servicii medicale la spitalele, cum spuneam de pe raza
teritoriala a sectorului 1. Nu cred ca aproband proiectul de astazi se va
cheltui vreun leu pana la sfar9itul ac%k# an* dar revin la problerna pe care
am ridicat-o, cum spuneam Tn r#+tate _=f§rtduri Tn 9edinta Consiliului nu
pot sa fiu de acord cu Tmputerni&$'6xprgsa a unui a unui consiliu local,
a unei subdiviziuni administrd Bei a Municipiulpi Bucure9ti, daca nu-i
cunosc intinderea. Nu §tiu caB'+)dni se vor _ct6ltui 9i pe ce. Deci, din
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punctul meu de vedere, acest proiect, cum spuneam, este doar o
declara jie de buna intentie. Eu voi vota Tmpotriva, multumesc.

Domnul pre9edinte de 9edin la Socolovici Mihai Razvan
Multumesc, domnule consilier general, voiam sa va anunt ca in

online cu noi este §i domnul director general adjunct al ASSMB, domnul
Rosca, daca sunt Tntrebari. Urmatoarea colega Tnscrisa Ia cuvant, doamna
Ancuta Comanici, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc, domnule pre9edinte, buna ziua tuturor. in mare,

domnul consilier general Deaconescu are dreptate, dar a9 continua
spunand, a9a: da, proiectul inijial, a9a cum a fost depus spre vot Tn cadrul
consiliului local sector unu, la Tnceputul saptamanii acesteia, Tntr-adevar,
nu lisa posibilitatea celor 3 spitale ca despre 3 spitale este vorba sa
cheltuiasca banii §i Tn anul 2024. Da, aveti dreptate, executie bugetara la
sectorul unu 3,45%. Banii ace9tia au fost Tn buget prin91 de foarte rnulte
luni. Vine sfar9itul anului, trebuie sa creasca executia bugetara. Au fost
angajaji bani, trebuie sa pIece de la din bugetul sectorului unu spre spital.
Asta-i un aspect. Doi: da, aveji dreptate, spitalele au facut solicitare catre
Primaria Sectorului 1, dar cu mult timp Tn urrna. Doamna Armand nu a
catadicsit sa intre cat mai repede cu acest proiect. Noi votam acest proiect
pentru ca noi spunem intotdeauna ca sanatatea nu are culoare politica 9i
este foarte bine ca spitalele din subordinea ASSMB, apropo, fac o
paranteza, ASSMB, care are execu+ie 16%. qi aici vine Tntrebarea: chiar
din bugetul ASSMB nu se puteau da ace9ti bani celor 3 spitale? inchid
paranteza. Dar acest proiect este posibil 9i pentru la anul, adica spitalele
sa poata cheltui banii 9i pentru la anul, pentru ca protocolul de finanjare
este pana la sfar9itul anului 2023 9i acest fapt se datoreaza unui
amendament pe care cotegii mei de la sectorul unu l-au facut l-au depus
9i a fost votat, astfel Tncat prelungirea duratei acestui acord de finan+are
sa fie prelungit Tn anul 2024 din credite bugetare. Pentru ca, ave{i dreptate
Pi aga gi este, spitalele cand au facut acele solicitari, la momentul respectiv
daca se aproba acest protect, ar fi avut timp sa-9i Tncheie procedurile sau
sa dea drumul la proceduri. Multi bani vor fi trirni9i Tnapoi, dar prin
amendamentul respectiv, prin prelungirea termenului de finan+are prin
credite bugetare aferente anului 2024, noi speram ca banii se vor
reTntoarce la spitale 9i daca gre9esc, 9Jmyq sa raspunda, sa ne spuna
domnul director adjunct Ro9ca de la !?SR se'8t6r 5, va rog.
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Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan - Mihai
Multumesc
Domnule Ro9ca, va rog.

Domnul director adjunct Ro9ca lustin – Administratia Spitalelor $i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Muljumesc, dornnule pre9edinte. Buna ziua, tuturor.
A9 ’incepe cu cateva raspunsuri referitoare la Tntrebarile adresate de

doamna consilier Comanici 9i dornnul consilier general Deaconescu. §tiu
din discujiile cu sectorul 1 ca Primaria Sectorului 1 prin primar a avut
discutii atat cu spitalele care apartin de Ministerul sanatatii 9i cu spitalele
care aparjine de Ministerul Transporturilor, deci nu este doar pentru cele
care apartin de Prirnaria Capitalei 9i urrneaza sau au fost Tncheiate, nu
cunosc asta protocoale 9i cu dan9ii.

Doi: doamna Comanici, pentru a fi corect cu noi Tn9ine, execu jia
bugetara Ia A.S.S.M.B. pe credite de angajament 9i vorbim asta Tnainte de
aparitia ordonanjei austeritalii OUG 90/2003 era de peste 67%. Ce spuneti
durnneavoastra este adevarat, dar este vorba de plati. §tirn cu totii 9i eu
9i dumneavoastra cand vorbim de investitii, vorbim de ni9te etape. Dar
asta e doar o clarificare. in rest, da, amendamentul propus de grupul PSD
din sector 1 a prelungit termenul de valabilitate, ceea ce ne da o gura de
oxigen, dar pe de o parte, noi, A.S.S.M.B. vom Tncerca sa deblocam sau
sa scoatern o excepjie pentru sanatatea romanilor din OUG 90 9i a9 vrea
sa ma sprijin 9i pe durnneavoastra ca 9i consilier PSD.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Ma scuza{i, pot sa intervin eu sa fie un pic de dialog, domnule

pre9edinte? va rog frumos.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan - Mihai
va rog, doamna Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc frumos. Domnul director, da, stim ca doamna Clotilde

Armand dintr-o data iube9te partea asta de sanatate, dupa ce un an de
zile de-abta a dat bani la spitalele Mini$t@£uluj, nu vorbim despre asta, dar
stiu ca s-a dus si la C.F.2 sa Tntrebeldaca ’atI hevoie de bani. Lucrul asta
nu face decat sa Tntareasca ceea'qe.-dm s bus hoi, .La sfar9it de an trebuie



sa arunce cu ghilimelele de rigoare bani pe care nu i-a cheltuit un an
’Fntreg

2: ati vorbit de ni9te excep+ii. A9 fi sperat sa nu vorbiti de aceste
exceptii pe OUG 90, pentru ca exceptiile sunt prinse acolo. Chiar n-a9 vrea
sa dezvoltam subiectul. §tili foarte bine daca sunteti profesionist 9i aji citit
cu atenjie OUG 90, exista exceptii. Singurul lucru pe care dumneavoastra
pute li sa-I faceji este sa redactaji un memorandum cu acele exceptii §i ma
refer aici la cheltuielile care depa9esc noiembrie decembrie, media
ianuarie-septernbrie, daca retin bine. Memorandum pe care sa iI
transmiteti la Ministerul Dezvoltari. §i Tntrebarea mea este: aji redactat
acest memorandum? Aji intrebat cele 19 spitale daca au cheltuieli mai
mari noiembrie-decembrie? Qi vi rog sa nu spuneti despre hartii de xerox,
foi de observatie. Vorbim de investitii mari la contractele care au fost
Tncheiate Tnainte de Ordonanta 90 9i care urmeaza sa fie achitate 9i platite
catre furnizori noiembrie-decembrie, s-a facut o medie la fiecare spital? Aji
Tntrebat spitalele? Eu 9tiu ca aji trimis o adresa catre spitale sub
semnatura directorului general, acum o saptamana sau 2 9i le-aji spus
doar atat: in cazul Tn care depa9esc limita medie ianuarie-septembrie,
noiembrie si decembrie, se vor Tnscrie aceste sume, se vor scrie ca
arierate 9i vor fi blocate conturile, dar nu aji specificat ca exista §i o
excep{ie pentru acel memorandum 9i chiar vreau sa Tnchei acest subiect.

Multumesc.

Domnul director adjunct Ro9ca lustin – Admlnistratia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Multumesc de Tntrebare, doamna Comanici. Ne-am consultat cu
spitalele, redactam memorandum, am dat deja pe prester cu semnatura
tuturor celor 19 manageri de spitale, un memoriu prin care spuneam
impactul. A9teptam ca in 9edinja de ieri a guvernului, dar fara sa o lungesc
sa se Tntample ceva. in lipsa unei decizii de ieri, vom Tnainta un memoriu,
va multumesc, asta vom face, avem .. .

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul Ro9ca, numai pujin. Durnneavoastra ati facut un memoriu,

aji chemat managerii 9i aji facut poze semnand memoriu catre premier Pi
nu §tiu catre cine ca cerea, e Ordonanta nr. 90, dar nu ati redactat
memorandumul pentru excep{ii. A9a ajy'4Fspijalele, nu pe poze potitice.
§tili despre ce vorbesc daca sunte{i/K©ad9 ear profesionist. qi fmi retrag
aia cu USR sector 5, nu mat sunte$-dd Ta...suhteti un om care serveste

sanatatea Tn Bucuregti, 19 spital hAji redactat meT?randurn cum scrie Tn
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articolul II, alin. 4 din OUG nr. 90, in ceea ce prive9te investitiile, nu
memoriu. Memoriu doar v-ati plans, dar ati redactat acel memorandum?
Ati Tntrebat spitalele? va rog, scud. Da sau.. .

Dornnul director adjunct Ro9ca lustin – Administratia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Da oi da, multumesc.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Ati redactat memorandumul, da?

Dornnul director adjunct Rosca lustin – Administratia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Raspunsurile le-au primit pana ieri de la spitale Tn consultare, astazi
se redacteaza mernorandumul. Am spus adineauri. Mul+umesc.

Doamna consilier Comanicl Ancuta Sorina
va rog frumos, in momentul Tn care transmite li memorandumul catre

Ministerul Dezvoltarii sa ni-I puneti 9i noua, consilierilor generali, la
dispozi jie. va rnultumesc. Noi votam acest protect.

Domnul director adjunct Ro9ca lustin – Administratia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Ordonatorul de credite transmite memorandumul, doamna
Comanici

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Da, 9tiu. Eu am spus doar sa ni-I transmiteti 9i noua. Suntem

consilieri generali, dumneavoastra sunteti Tn subordinea Consiliului
General. sa vedem si noi memorandumul. Este secret?

Dornnul director adjunct Ro9ca lustin – Administratia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Cu siguranta.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Multumesc frumos, am ’incheiat

Razvan Mihai

consilier Florin Melciu, va rog.

/’
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Domnul consilier Melciu Florin
Muljumesc, domnule pre9edinte. Observ faptul ca astazi ASSMB-ul

nu a facut acest memorandum 9i observ faptul ca avand o executie
bugetara, Tntreb, de ce aceasta execu jie bugetara nu a fost facuta din
partea ASSMB-ului. §i doi, mi se pare foarte tarziu pentru acest proiect,
dandu-1 la sectorul unu, atata timp cat 9tim bine, este sfar9it de an 9i banii
o sa se Tntoarca inapoi. Chiar daca Tn consiliul local s-a facut acel
amendament. Cred ca este doar un lucru de imagine. Evident, sanatatea
nu are culoare politica, dar mi se pare o chestie doar de poze 9i nimic mai
mult. Multumesc.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Exact asa si e si Tnchei. Mai mult decat atat, daca ati citit acordul de

finantare, protocolul, scrie undeva ca in rnomentul Tn care achizijioneaza
echipamente sau... cu banii proveniji de la sectorul 1, exista obligatia sa
puna acolo o eticheta 9i sa se specifice foarte clar, achizitionat cu banii de
la Primaria Sectorului 1. Nu conteaza, sa vina, e foarte bine, va rugam 9i
pe voi de la PNL sa votam proiectul ca asta e, ii ajutam 9i votam tot ce
este bun, dar Tntr-adevar este de imagine, nu vor putea fi folositi ace9ti
bani, dar cu siguranla la anul, cel putin ne-am asigurat ca ii vor primi la
anul. Multumesc.

Domnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
Multumesc doamna consilier. Domnul consilier Deaconescu.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Doar 2 scurte Tntrebari, va muljumesc, domnule pre9edinte. Daca

domnul nou director adjunct de la ASSMB 9tie atat de multe, pare foarte
competent, e prima data cand TI vad, 9tie atat de rnulte, 9tie cu cine se
Tntalne§te doamna Clotilde Armand. Poate ar putea sa ne spuna care este
suma totala a fondurilor Sectorului 1 angajate Tn acest proiect in 2023 9i
in 2024. Fie ca sunt spitale care tin de ASSMB, fie ca sunt celelalte spitale
de la Ministerul sanatatii, Ministerul Transporturilor 9i a9a mai departe.
Asta unu. Doi, sigur ca e doar un proiect de imagine, 9tim cu toti, toata
lumea spune sus 9i tare ca orice proiect care are legatura cu sanatatea
trebuie votat. Dar, revin, nu putem sa aprobam un protocol de colaborare
Tntre o primarie de sector Pi un spital fara sa §tim care este Tntinderea
acestuia, care este suma care va grev3Bectorul 1. §tiu ca la Sectorul
ldin lipsa de competen@ sunt o graM@dg' 'de bani nefolosi li ca nu exista
proiecte. §tiu ca la Sectorul loricurW'este cel mai bogat sector cu cel mai
mare buget 9i exista sumele astea d}ponibile, dar haideji sa fim odata mai
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riguro9i sa 9tim exact cali bani aprobam prin acest protocol. ca in rest,
sigur Tn poza putem sa intram cu tolii, unanimitate, votam 9i o sa vedem
ca la sfarsitul anului nu exista nici cea mai mica schimbare Tn ceea ce
prive§te tratamentul pacientilor de la spitalele din Sectorul 1. va
multumesc.

Domnul pre9edinte de 9edin Ta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, domnule consilier, dornnul Ro9ca, va rog.

Domnul director adjunct Ro$ca lustin – Administra jia Spitalelor 9i
Serviciilor Medicale Bucure9ti

Multumesc. Am povestit doar etapa care am colaborat pentru
elaborarea acestui proiect cu Primaria Sectorului 1. Nu intru 9i n-am
informajiile legate de alte alocari. in ceea ce prive9te ASSMB 9i discutiile
care au avut loc pana acum Tntre Primaria Sectorului 1 9i cele 3 spitale de
care facea vorbire doamna consilier general Comanici, suma totala
identificata ca nevoie acum ar fi de 41709..176 mii lei.

Domnul presedinte de sedin}a Socolovici Razvan Mihai
Multumesc pentru raspuns. Daca nu mai sunt alte interven Iii, a9 vrea

sa supunem la vot proiectul va rog. Puteti vota. Mul+urnesc.
Domnul Hazarian, domnul Aruxandei, dornnul Vi9an, va rog sa

votati. va multumesc!
Cu 44 de voturi pentru, 1 abjinere 9i 1 vot Tmpotriva, proiectul a

fost adoptat.

Proiectul de la punctul numarul 8, Proiect de hotarare privind
rectificarea bugetului municipiului Bucure9ti pe anul 2023.

in sala se afla doamna director economic, doamna Ema Jugureanu.
Primul Tnscris la cuvant, domnul Olteanu, va rog.

Domnul consilier Olteanu Marian Cristian
Muljumesc! O sa o las pe colega mea, doamna Anca Comanici 9i

dupa aceea o sa vorbesc 9i eu. Multumesc!

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
OK, multurnesc! Doamna Cornanici, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancu+pSiAig
va mul+umesc frumos! De ce m-am Tnscri$'9i colegul meu 9tie,

pentru ca are oarecum legatura cu proiectul anterior. Domnul Ro§ca a
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spus ca nu are execu+ia, ASSMB-ul nu are executie la sfar9itul lunii august
de 16%, ci de 16,64. Felicitari, domnule Ro9ca 9i felicitari ASSMB! M-am
uitat la ceea ce a solicitat ASSMB-ul in acest rectificat. Noi nu vom vota
De ce? va §i spun, partea de ASSMB. Se diminueaza bugetul ASSMB-
ului, la investitii, in continuare. §i dau cateva exemple. Se dirninueaza
investitia la reabilitare bloc operator chirurgie Spitalul Clinic Cantacuzino,
lift Malaxa, investitii Tn continuare la Babe9, Burghele 9i alte spitale. Se
scot din buget sau se diminueaza obiective noi, lucrari Tn vederea obTinerii
autorizatiei de securitate la incendiu, Burghele, Carol Davilla, Filantropia,
Luca, mai toate spitalele, consolidare, reabilitare ambulatoriu Foi9or,
banca de tesuturi Coltea Pi statiile de epurare. Dar noi ne bucuram. Noi,
consilierii generali, politic vorbind, chiar ne bucuram, dar ASSMB-ul se
bucura ca prime9te finanjare de la Sectorul 1. Pai de ce se bucura
ASSMB-ul ca prime9te finan+are, cand T9i diminueaza bugetul? c;and au
16%. 16,64, ma scuzati, domnule Ro9ca, executie bugetara. Not am votat
toate proiectele de la ASSMB 9i execujia este cum este. Exact ca la
Sectorul 1. Noi nu vom vota acest rectificat, din considerentele respective.
Multumesc!

Domnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, doamna Comanici! Urmatorul coleg ’inscris la cuvant,

domnul Adrian Vigheciu. va rog, domnule consilier. Sau, daca mai dore9te
domnul Olteanu. imi cer scuze, daca mai doreste domnul Olteanu sa
intervina

Domnul consilier Olteanu Marian Cristian
Da, doresc.

Domnul presedinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
va rog, scuze.

Domnul consilier Olteanu Marian Cristian
Nu e nicio problema, Razvan, muljumesc. O sa va spun, acest

proiect de hotarare, este pacat ca nu vad toli bucure9tenii, tot a9a ni9te
afise cum erau Tn 2020, ca sa arate ce Tnseamna de fapt, ceea ce unii
dintre ei au votat acum 3 ani. Este poza cIara a unei farse. O farsi trista
pentru to+i bucure9tenii, dar este o farsi de dimensiuni foarte mari. ei o sa
va dau cateva exemple pe care, sigur, cetatenii nu le-au putut vedea
vreodata Tn proiectul de hotarare, per$rD ca nimeni nu apuca sa se uite la
cele 127 de pagini. O sa va dau cateva exemple, sa fie clar pentru toata
lumea. (;and ati venitcu bugetul„}i din opinia publica, v-am
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spus ca propunerea de buget este o gluma. Este ceva pentru copii. Ati
trecut acolo niste cifre absolut de domeniul fantasticului. Si acum, in
noiembrie, veniti practic pe ascuns, ca nimeni nu se uita Ia o §edinta
extraordinara la rectificare, sa recunoa9teji ca ceea ce am spus noi atunci
era perfect adevarat.

Iata cateva exemple. A+i trecut Tn veniturile bugetului pe anul 2023,
o suma de 970 de rnilioane de lei. Spuneati ca veti obtine aceste venituri
ca urmare a recuperarii unor creanje 9i a9a mai departe. Acuma veniti 9i
spLIne Ii ca din 970 va a9teptati sa fie 364 de milioane. Deci dintr-un foc
peste 600 de rnilioane dispar Tn vant, domnule Nicu9or Dan. §i asta e in
noiembrie. Vom vedea Tn decembrie, cand se va face ultima rectificare a
anului, cand foarte, foarte probabil sa va apropiati foarte rapid de zero
milioane recuperate. Alta cifra: venituri de 293 de milioane de lei. Spuneati
ca veji objine prin valorificarea unor bunuri ale institutiilor din subordine.
Acurn scadeji la 98 de milioane, deci ati pierdut iara9i, pe drum, 200 de
milioane de lei. Singurul lucru care a salvat anul acesta bugetul
Bucure9tiului este faptul ca, pentru prima oara, 9i refuza li sa recunoa9teti
chestiunea asta, aji primit cei mai multi bani vreodata de la Guvernul
Romaniei, guvern condus de acest partid, Partidul Social Democrat Pi de
pre9edintele lui. Acum, in rectificare, treceti Tn plus un miliard 9i 250 de
milioane. in plus, da? Ajunge{i la peste 6 miliarde de lei primite de la
bugetul de stat. Nu s-a primit niciodata o suma de aceasta dimensiune.
Deci numai aceste exemple, pe care le-am dat tuturor, arata ca ati umflat,
din pix, bugetul, de la Tnceputul anului, cu un miliard §i 300 de milioane de
lei pentru toata lurnea. Un miliard 9i 300 de milioane 9i asta la nivelul lunii
noiembrie. in decembrie, cand veti veni cu ultima rectificare, se va vedea
ca este mult mai mult decat un miliard 9i 300 de milioane. Despre executia
acestui buget fantezist, nu mai putem sa... Daca ASSMB-ul, pentru ca
sanatatea este cea mai importanta pentru orice ceta jean, are o executie
de 16%, pai toate celelalte sunt tot in jurul acestei cifre. Toate institutiile
dumneavoastra, nu 9tiu daca este vreuna care sa depa9easca 40%, 50%
din executie ca atare

Acest proiect de hotarare este o poza extraordinara a ceea ce au
Tnsemnat 3 ani pentru Bucure9ti.

O farsi
Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Multumesc, domnul eonsilier,

ul consilier Vigheciu, va rog.Urmatorul Tnscris la cuvan' in



Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Mu ltumesc
Vreau sa fac un dialog cu economicul daca se poate.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Este doamna director general Jugureanu Tn sala.
va rog sa adresaji Tntrebarile 9i o sa raspunda.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
in regula, muljumesc.
Buna dimineata, doamna Jugureanu.
Am si eu o Tntrebare, sa-mi raspunde-y punctual cu aproxirnatie de

t 5 % care sunt datoriile Tn momentul de fata pe care Ie are Primaria
municipalitatii catre terti, catre Termo, aici a9 vrea sa-mi spuneti, repet, cu
o marja de plus 1 5 % ci banuiesc cred ca 9titi foarte bine lucrurile
acestea, deci la noiembrie 2023, la 3 ani de la preluarea mandatului de
catre Nicu9or Dan, care sunt datoriile aproxirnative ale municipalitatii? va
rog

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

Buna ziua
Datorii curente nu are ... .

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Rate, tot, tot, nu, nu Tncercati sa dati nuante politice Tntrebarii ca de

asta v-am Tntrebat pe dumneavoastra 9i nr pe domnul prirnarul.

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - DirecTia
Generala Economica

Avem plati restante zero.
Datorii la Termo Pi la transport public nu avem. Avem cu transportul

public o e9alonare pe care o respectarn.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Care era de aproximativ cat?

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Directia
Generala Econornica

A fost de 760 §i ceva de milioanQ,$'rHai avem 400 de milioane.

Domnul Consilier Viqheciu Adr jan Nicolae
Multumesc



Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

Dar este esalonata .. .

Domnul Consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Am Tnteles, am Tnteles, multumesc.

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

lar Tn rest cu furnizorii suntem Tn termen de 30 de zile.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
La aproximativ cat?

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direcjia
Generala Economica

N-a9 putea sa va spun acum, dar pot sa transmit DATJ-ului 9i va
transmite pe mail.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Am Tnteles, va rog mult de tot.
Puteti sa-mi spuneti la nivelul anului 2023 cu cate miliarde de lei in

suma absoluta este mai mare bugetul decat la nivelul anului 2020?

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc jia
Generala Economica

Si asta trebuie sa verific, dar ... .

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Nu, nu stati un pic, nu puteti sa-mi spuneti pe cat ati construit bugetul

in 2020 9i pe cat iI Tnchideti Tn 2023?
Eu 9tiu ca sunteti un profesionist. Ce naiba? va ascult.

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

Chiar nu 9tiu Tn 2020 9tiu ca a fost undeva bugetul initial, tot undeva
la 6 miliarde, dar acum nu 9tiu sa va spun cat a fost final.

Domnul Consilier Vjqheciu Adrian N
Si anul acesta?

4\



Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direcjia
Generala Economica

Acum avem cu rectificarea care este acum pe ordinea de zi, avem
la bugetul local 6 miliarde aaa 8 miliarde 915.

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Cu 50 % mai mult. Corect?

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Directia
Generala Economica

Aproximativ.

Domnul Consilier Vlqheciu Adrian Nicolae
Multumesc
Vedeti, domnul Nicu9or Dan, cam astea sunt eforturile pe care le-a

facut municipalitatea sa achite datoriile istorice 9i a9a mai departe, nu aji
facut nimic 9i asta se vede din executia pe care o au descentralizatele, da,
9i venitl Tn fata oamenilor 9i spuneti, am dat credibilitate municipalitatii prin
prisrna faptului ca eu am fost girantul bunelor practici Tn administratie.

Adica sa Tnteleaga cetateanul, bucure9tean simplu, cineva facea
treaba Tnainte 9i avea ni9te credite, dupa care altcineva n-a mai facut
absolut nimic Tn casa, a platit creditele, dar lucrurile au Tnceput sa se
degradeze vizibil, da.

Deci cam asta este situatia la nivetul Bucurestiului, sunt 3 miliarde
de lei in fiecare an, aproape Tn plus fata de anul 2020, pe real 9i lumea
vine 9i spune Ia coIjul blocului, domnule, pai da, am auzit ca primarul a
facut primaria credibila 9i-a platit datoriile. Pat, da, nefacand nimic,
lasandu-ne cu problerne de zi cu zi nerezolvate, s-au platit automat Pi
acele datorii 9i foarte important, neavand probleme ca in anul 2020 legate
de criza pandemica Tn care toate autoritatile locale s-au vazut nevoite la
jumatatea anului sa faca ni9te cheltuieli, care ulterior au fost suportate de
bugetele locale.

va multumesc frumos.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Multumesc, domnul consilier
Urmatorul Tnscris la cuvant, domnul consilier Valentin Necula, va

rog

Domnul Consilier Necula Valentin
Multumesc frumos
in primul rand, a9 vrea sa spun c8 atBabta rectificare este unul dintre

Tnceputul lunii, alaturi de multeproiectele care ar fi trebuit sa fie vo1
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alte proiecte 9i aici aceasta rectificare contine bani pentru salarii, a9a cum
a aparut 9i Tn presa 9i alte multe lucruri 9i a9 vrea sa Tntreb daca urmare
Ordonantei care a venit de la Guvern Tn aceasta rectificare avem si toate
subordonatele care au corectat investitiile pe care nu Ie mai pot face 9i
repara{iile pe care nu Ie mai pot face 9i returneaza banii? Sau mai urmeaza
o rectificare? Aici este o intrebare catre doamna director economic

Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Doamna Jugureanu, va rog.

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

Nu, nu au transmis toate institutiile rectificare, probabil fac
rnemorandumuri 9i a9teapta 9i analiza Tncadrarii Tn media pe primele 9
luni

Domnul Consilier Necula Valentin
Mu ltumesc
Deci suntem Tntr-o suntem Tntr-o situatie de claritate inca dIn cauza

acestei Ordonante, care efectiv ne blocheaza foarte multe lucruri
Am Tnteles, multumesc.

Doamna Juqureanu Emanuela – Director general - Direc+ia
Generala Economica

Cu placere.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Multumesc, domnul consilier
Urmatorul coleg Tnscris la cuvant, domnul consilier Deaconescu, va

rog

Domnul Consilier Deaconescu catalin -lonut
Multumesc, domnul pre9edinte,
Eu a9 dori sa dau o replica amicala prietenului meu Cristi Olteanu.

Sigur, el a spus multe adevaruri vizavi de cum a fost elaborat proiectul de
buget 9i cum au fost supra estimate unele capitole de venituri, domnule
coleg, pare ca bugetul a fost elaborat de domnul Adrian caciu Tn

prirnavara acestui an, am sesizat gi noi lucrurile astea, tocmai de aceea,
unii dintre noi nici n-am mai votat vreo rectificare bugetara dupa aprobarea
bugetului, e cam aceea9i poveste ca 1.a bugetul general, au fost
supraestimate veniturile pentru a se-Tncadra toate cheltuielile necesare,
dar daca este sa fim cinstiti, sa ne uitam Tn u'rma, dumneavoastra si cu

luI trecut, puteji, cu siguranla 9i cu
Imine am fost eonsilieri si in

===

?;
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usurinta, observa ca aceea9i practica era folosita 9i de actuala
dumneavoastra 9efa de partid de la Bucure9ti, Tn mandatul 2017 – 2020,
nu spun ca e un lucru bun sau dezirabil, dar vad ca multe lucruri rezista,
au rezilienla §i se schimba cu greu. Tn privinja sumelor suplimentare venite
cum spuneji dumneavoastra, de la buget vreau sa fac o precizare, acestea
nu vin de la buget a9a dintr-un sac comun, ele vin pe ni9te formule 9i sunt
banii bucurestenilor, nu sunt banii domnului Ciolacu si nu Tntr-o tara
condusa prin rnemorandumuri. Nu a existat un memorandum prin care sa
se dea bani ace9tia municipiului Bucure9ti, a9tia sunt banii bucure9tenilor
9i ai agentilor economici, care T9i desfa9oara activitatea Tn Bucure9ti 9i au
rezultat Tn special acest plus de de bani, in special din inflajia creata Tn
special in ultimii 2 ani de guvernarea luminoasa care acjioneaza prin
memorandumuri total netransparent Pi nepublic.

Vi multumesc foarte mult.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, domnule consilier. Tnainte sa-i dau cuvantul domnului

Olteanu pentru un drept Ia replica am sa-i dau cuvantul, pentru ca s-a
Tnscris domnul Valeriu §uhan. va rog.

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Da, dar Razvan iarta-ma e doar o.....dupa aceea vorbe9te colegul

meu, bine'Fnteles.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Ok, daca... .. .

Domnul consilier Olteanu Cristian Marian
Vreau sa ii spun prietenului meu catalin Deaconescu, nu putem sa

lasam asa
Multumesc Razvan
catalin, deci haideti sa ne... ...ca amandoi suntem oameni cu o

memorie foarte buna. Sigur ca vom putea sa facem o compara+ie Tntre un
buget care cel mai mult ajunsese undeva Ia 6 miliarde de lei pe an, la unul
care s-a dus Ia 9 miliarde jumatate, daca nu ma Tn9el foarte tare cred ca
ajunsese de fapt Ia 10, dupa amendamentul faimos din ;edinta. Ca atare
catalin, sigur ca putem sa comparam tot timpul mere cu pere. N-ar fi
frumos sa facem o 9edinta de Consiliu General pentru ca plecam de la
presupunerea ca ne asculta 9i aIji oameni cu care noi ar trebui sa fim
corecti. Asta odata

2.Sigur ca banii bucure§tenil(}r sunt eQi care ajung in bugetul
capitalei 9i sigur ca nu-i da niciun Prim ministru de la el de acasa, dar asta

rieten a1 tau, nu al meu, n-a fost
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niciodata, care a condus aceasta tara si care tinea tot felul de lucruri
legate de bucure9teni, iI !inea Tn sertar. Se nurnea Ludovic Orban 9i banii
aceia nu ajungeau la capitala. Am putea sa-I Tntrebam pe domnul Orban
de ce nu ajungea la capitala, dar de ce Tmi face asta? pentru ca eu
personal sper ca este ceva din istoria trista a Romaniei si nu se mai
Tntoarce sa pot sa-I Tntreb eu nimic. Ca atare, nu putem sa comparam nici
6 cu 10 miliarde cat a urnflat Nicu9or Dan, bugetul ,nu putem sa comparam
nici 3 miliarde cat prirnea administratia Bucure9tiului, pe vremea cand
conducea doamna Gabriela Firea cu 6 miliarde si 300 de milioane cat
prirne§te acuma Bucure§tiul, cand Guvernul este condus de Marcel
Ciolacu si nu de Ludovic Orban

va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc domnule consilier. O sa-i dau cuvantul acum domnului

consilier §uhan. va rog.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Multumesc frumos
Am sa fiu foarte scurt. O Tntrebare stimata doamna director general.

Stimata doamna director general, pute li sa ne spuneti care sunt datoriile
Bucure9tiului fata de persoanele cu handicap?

va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Doamna Jugureanu, va rog.

Doamna JuqureanuEmanuela- director general DirecTia Generala
Economica

Buna ziua
Aceasta evidenla este !inuta la DGASMB, dar din corespondenta

purtata cu DGASMB - ul este undeva la aproximativ 400 de milioane.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
V-a9 ruga sa oferiti microfoanele.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
La un calcul de 500 lei pe luna sau Ia 250 de lei pe luna

Doarnna JuqureanuEmanuela-, dirQetQf- q9neral Directia Generala
Economica

V-am spus, eviden+a se tine ta DGASMB, dar cred ca este diferenta
at 500
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Domnul consilier Vigheciu Adrian Nicolae
Pai 9i atunci, domnule primar, puteji sa-mi raspundeti 9i mie Ia o

Tntrebare de matematica elementara de clasa Tntaia, cum naibii cu 6
miliarde pe luna se puteau achita cei 500 lei persoanelor cu handicap 9i
cu 9 miliarde de lei pe luna nu se mai poate face acest lucru?

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Domnul §uhan o sa va rog sa opriti microfonul..

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Tanarul meu coleg mi a- luat-o Tnainte, ce sa faci, tineretea. Asta

voiam sa-I Tntreb 9i eu pe domnul prirnar.
Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Bun, daca nu mai avem alte interventii.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
A9 ruga sa ne raspunda domnul primar general.

Domnul consilter Suhan Valeriu Nicolae
Nu ne raspunde domnul Primar general?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Mai mult 9i a9 sublinia, este o obligatie, este o hotarare de Consiliu

pe care domnul primar nu o pune in aplicare pentru 500 RON, ajutorul
pentru persoanele cu handicap. sa ne raspunda domnul primar. Amintim
ca noi Tntotdeauna am facut amendament la proiectele de buget 9i la
proiectele pentru rectificarea bugetului sa fie prinsa aceasta diferenla.
Domnul primar, va rog sa ne raspundeji.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Imediat. Tnainte de a raspunde domnul primar, domnul Deaconescu

am sa va rog, apareji cu 2 dispozitive pe online, daca puteti ie9i cu unul
din ele. Multumesc

Domnul primar, va rog.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Se plateau al

raspunsul, nu s-au
termie, nu se platea

ea §i nu se platl
platit autobuzele
subven+ia la transl

iliarde. Asta este
la subventia la
raspuns



Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
N-ati facut cumva acum cateva luni un credit de 500 milioane de lei

sa platiti terrnia? Ba da. Era o Tntrebare retorica. Vreau sa-mi promiteti ca
in ianuarie reunim to Ii consilierii generali 9i avem azt din 2017 de pe
vremea Partidului Social Democrat si a Gabrielei Firea, o hotarare de
Consiliu General care obliga autoritatea locala sa plateasca 500 de lei
lunar fiecarei persoane care prezinta o dizabilitate si dintr-un minim
respect fata de ace9ti oameni sa contribuim toti 9i sa facem o reparatie
morala minima, astfel Tncat sa ajustam acest cuantum de 500 de lei, ma(,ar
cu rata infla+iei 14 c%, astfel Tncat Tncepand cu 2024, cand bugetul cu
siguranta va fi mai mare cu mai mult de 50 % decat bugetul din 2020
oamenii aceia sa prirneasca macar 550, 560 de lei lunar din partea
municipal ita+ii .

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Si mai vreau eu o mica interventie, daca doamna director economic

poate sa ne raspunda sau daca nu §tie sa se intereseze, diferenta aceasta
de bani de la 500 lei la 250 lei partea neplatita cum este prinsa Tn

contabilitatea DGASMB? Cumva ca datorie? Ca urmare a unui control al
Curjii de Conturi? Vi rog doamna director, daca 9tili.

Doarnna Juqureanu Emanuela – Director Direc+ia Economica
Nu 9tiu, Curtea de Conturi acum a transmis un raport intern care nu

este final 9i nu 9tiu sa va raspund, DGASMB ul poate sa va raspunda.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Nu vorbim despre raportul despre care vorbiti dumneavoastra care

a ajuns preliminar. Vorbim de un control al Curtii de Conturi anterior pe
anul 2021 sau va rog sa va interesaji 9i eventual sa ne transmiteti si noua
raspunsul, noua consilierilor generali, daca Tn contabilitatea DGASMB,
aceasta diferenla de bani este prinsa 9i cum este prinsa? va rog.

Doamna Jugureanu Emanuela – Director Direc jia Economica
Sigur

Dornnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Mihai Razvan
Multumesc. Mul{umesc, dragi colegi, nu mai sunt interventii, a9a ca

am sa va rog sa supunem la vot p,rotectul, multumesc. Puteti vota.
Doamna Consilier Enciu si domnii consilieri de la Deaconescu si

Rigu va rog sa vota{i. Domnul co.nsilier Deaconescu, va rog sa votaji.
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Cu 28 de voturi pentru, 19 abjineri 9i O voturi Tmpotriva,
proiectul a fost adoptat.

Punctul 9, Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii intre
Municipiul Bucure9ti, in calitate de Concedent 9i societatea Apa
Nova Bucure9ti S.A., in calitate de Concesionar, a Actului Adijional
nr. 12 la Contractul de Concesiune nr. 1329/29.03.2000, cu privire la
furnizarea de sewicii de alimentare cu apa 9i canalizare pentru
Municipiul Bucure9ti

Avem o Tnscriere la cuvant, doamna Anca Comanici, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va rnuljurnesc. Nu o sa spun foarte multe, o sa Tncep doar prin a citi.

din actul aditional din care este supus votului nostru astazi.
Litera h, alineatul 7: Valoarea totala a penalita+ilor aplicate de ANAF

dupa semnarea actului adijional la contractul de concesiune 9i pana la
data de 31. XII. 2022 este de 20.836.090 milioane lei, iar valoarea
estimata a penalitatilor pentru anul 2023 este de aproximativ 10,36
milioane de lei

Capitolul IV articolul 14 tariful, in ceea ce prive§te costurile
suplimentare, operarea, Tntrejinerea, obliga Iii suplimentare 9i penalitali.
Caietul de sarcini ce va produce efecte Pi va fi datorat de catre clienti de
la data aprobarii sale de catre autoritatea de reglementare economica,
respectiv Autoritatea Najionala de Reglementare pentru Serviciile
Cornunitare. Concluzia sunt penalitali pe care noi bucure9tenii Ie vom plati
prin majorarea tarifului catre Apa Nova, penalitali care nu au legatura
decat cu nerespectarea termenelor asumate Tntr-un program de masuri
care a fost Tncheiat Ia data de 2019 pana Tn anul 2020, iar nerespectarea
acestuia sau respectarea acestuia de fapt penalita+ile nu pot incumba
decat concedentului si constructorului, adica cu alte cuvinte, ceea ce a
gre9it sau nu a respectat primaria 9i constructorul vom plati noi prin
majorarea tarifului, de aceea noi consilierii generali PSD nu vom vota
acest proiect, sa mai vedem, sa mai venim cu taxe suplimentare pentru
bucuresteni. Pentru ca bucurestenii nu sunt vinovatt de aceste lucruri si
de aceea eu a9 ruga colegii, consilieri generali, colegii no9tri de la PNL,
chiar Ti de la USR, sa nu voteze acest proiect. Noi nu suntem de acord cu
majorarea de tarife, mai ales ca bucureqteanuJ nu are absolut nicio vina
pentru nerespectarea obligajiilor' dontractuale dintre primarie 9i
constructor. Multumesc



Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Mihai Razvan
Multumesc, doamna consilier. Domnul consilier Andrei Badiu, va

rog

Domnul consilier Badiu Andrei
Buna ziua. Undeva, o problema similara cu proiectul asta aveam gi

eu cu ce a enun+at doamna Comanici 9i a9 vrea sa Tntreb initiatorul pe
domnul Primar General, care este pozitia lui raportata la cele sesizate mai
devreme, pentru ca nici eu nu consider ca ni9te penalitati pentru
neTndeplinirea unor obligatii contractuale trebuie sa cada Tn sarcina
clientului. Adica sunt penalitati urmare a neTndeplinirii unor obligatii din
partea prirnariei capitalei trebuie sa le plateasca prirnaria capitalei. Daca
sunt ni9te penalita{i urrnare a neTndeplinirii obligatiilor din partea Apa Nova
sa le plateasca Apa Nova, se pot compensa penalitatile acestea, se pot
stabili de instanta, dar sa Tncercam sa bagam sub pre9 totul culpa Apa
Nova 9i cutpa aparatului executiv umfland nota de plata a clientilor mi se
pare cel putin deplasat 9i vreau sa vi Tntreb, domnule primar, care este
pozi+ia dumneavoastra raportat la subiectul enuntat mai devreme?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Da, daca este nevoie, poate sa intervina si doamna director si

reprezentan+ii Apa Nova, care sunt aici, dar in esenla noi platim o taxi
suplimentara, pentru ca deversam o apa reziduala care nu este epurata
in mediu. Acest fapt se va Tncheia Tn sfar9it, in decembrie 2023, cand vom
finaliza statia de epurare de la Glina 9i toate apele reziduale ale
Bucure9tiului vor fi epurate corespunzator. Este o lunga poveste care a
Tnceput cu prima statie, daca nu ma Tn9el la sfar§itul anilor 90. Acum
terrninam statia a 2-a, nu vreau sa fac toata istoria. La Tnceputul acestui
rnandat, lucrarile erau finalizate Ia 40%. Eu sunt foarte optimist ca in
decembrie 2020 trebuie sa finallzam.

Doamna consilier Comanici Ancu Ta Sorina
Numai pujin, va rog frurnos, domnule primar. ..

Domnul consilier Badiu Andrei
fmi cer scuze, fmi cer scuze, era intrebaJea mea, doamna Comanici

Doamna consilier Comanici Ancy{a Sbrina
Da, da, da. Dupa
Multumesc
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Domnul consilier Badiu Andrei
va rog. Nu mi-aji raspuns la Tntrebare. Faptul ca bucure9tenii trebuie

sa plateasca aceasta taxa. Aji spus noi platim o taxi. Cine suntem noi?
Ca sa identificam, avem o daca primaria, municipalitatea, platitorul,
ceta+eanul 9i furnizorul de serviciu, Apa Nova. Cine plate9te aceasta taxa
in momentu} acesta? Spuneati ca noi platim o taxi, pentru ca nu epuram
ape 9i apa contaminata o deversam Tn mediu, va citez. Momentan cine
plate9te aceasta taxa 9i cum facem? Pentru ca Tntr-un feI sau altul vad ca
tot bucure9teanul plate9te.

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Da. Conform contractului §i contractul nostru cu Apa Nova 9i

contractul Apa Nova cu ceta+enii, taxele de apa 9i canalizare sunt
suportate de cetajeni. Taxele de apa 9i canalizare din Bucure9ti sunt mai
mici decat Tn multe orase din Romania. Daca vorbim de sumele Ia care
dumneavoastra v-ati referit, 10 milioane de lei Tnseamna sub 50 de bani
pe luna pentru fiecare din utilizatori. BineTnjeles ca lucrurile astea ar fi fost
bine sa se termine in anii 2010, 201 1, 2015. Se vor termina Tn 2023.

Domnul consilier Badiu Andrei
Noi discutam penalitati de taxe. De ce am mutat-o la taxe? De ce

mutam acuma comparam cine cine plate9te mai mult 9i mai pujin?
Discutam de o penalitate pentru neTndeplinirea unor obliga+ii contractuale.
Tntre o municipalitate 9i un operator economic de anvergura cel pu+in

comunitara. Despre asta este vorba 9i va Tntrebam Tn primul rand, din
punct de vedere al oportunita Iii, ca despre asta e vorba aici? ca votam 9i
pe oportunitate 9i legalitate, care este pozitia dumneavoastra cetateanului
i se imputa neTndeplintrea unor obliga{ii contractuale de catre 2 operatori,
de catre 2 persoane juridice importante Tn tara asta.

Domnul Primar General Nicu9or DAN
Nu. Noi bucure9tenii platim o taxa pe care ne-o da statul roman.

Pentru ca deversam ape neepurate. Aceasta taxa, conform mecanismului
administrativ, este perceputa de catre operatorul care are serviciu delegat,
dar nu este vorba de o chestiune contractuala, adica nu este o culpa
contractuala Tntre noi 9i Apa Nova, Tntre noi 9i constructor. Este o amenda
pe care statul roman ne-o da npub ' bUcDre9tenilor 9i ea conform

ova. Asta econtractului este perceputa de APM\



Domnul consilier Badiu Andrei
Auzisem cuvantul penalitali.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan-Mihai
Bun, daca mai este doamna Comanici, dar Tn online exista, este si

domnul Adrian Cristea, directorul de la A.M.R.S.P., daca exista Tntrebari
pentru dartsul.

va rog, doamna Comanici.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va muljumesc. Domnule primar, nu aji raspuns. Da, scrie negru pe

alb. Sunt penalitali 98 vreau sa amintesc ceva. qi daca gre9esc cumva, va
rog sa ma corectaji. Pana la acest act adi+ional, nu au existat penalitali
sau au existat penalita{i, dar a existat, de asernenea, un plan de masuri.
Prin autorizatia de gospodarire a apelor, despre care am vorbit mai
devreme, 23 din 2019, care a prelungit perioada contractului cu Apa Nova.
Apa Nova nu 9i-a respectat condi+iile din contract, cum aji zis 9i
dumneavoastra, pentru ca constructorul nu 9i-a terrninat lucrarile. Nu 9i-a
respectat clauzele contractuale. Asta este Tntrebarea: de ce trebuie sa
suferim noi bucure9tenii din vina altora? De ce nu s-a gasit 9i acumo
forma, astfel Tncat ca in momentul Tn care s-a obtinut urmatoarea
autoriza jie de gospodarire a apelor, aceste penalitali sa nu existe. Nu,
bucure§teanul pana acum nu a platit niciun feI de penalitate. Asta este
Tntrebarea noastra, de ce nu ati negociat? De ce nu ati avut discujii sa se
prelungeasca pana cand nu 9tiu cat consideraji dumneavoastra? Asta e
Tntrebarea. va rog.

Domnul pre9edinte de 9edinji Socolovici Razvan-Mihai
Bun. Am sa-i dau cuvantul, pentru ca a dorit sa intervina 9i domnul

Adrian Cristea de la A. M.R.S.P., dupa care o sa intervina 9i domnul primar.
va rog, domnul Cristea.

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

A9 dori sa lamuresc cu privire la penalitalile ANAR. Deci, conform
unei directive europene 91271/271, care obliga conformarea la epurare
completa avansata la lucru, cu termen 31.12.2015, transpusa Tn legislatia
najionala prin HG 352 pana Ia 31.12.2015, ANAR.a dat derogari fara
penalitati. in perioada ianuarie 2016 - decembrie 2.018 ANAR a dat
penalitati de 5,94 milioane de euro. in perioada ianuarie 2019 - decembrie
2020, in baza Legii 298/21



program de conformare. Durata contractului inijial Glina faza 2, Hind pe 2
ani de zile. Mentionez ca derogarile puteau fi obtinute pe 5 ani de zile, dar
tinand cont ca era contractul incheiat pe 2 ani de zile 9i lucrarile nu s-au
terrninat, Tncepand cu ianuarie 2021, ANAR nu a mai acordat derogari
motivat de faptul ca a acordat o data 9i nu a fost respectat programul ini+ial.
Penalitalile actuale din ianuarie 2021 pana Tn iunie 2023 sunt 6,3 milioane
de euro. Din ceea ce v-am expus, e clar ca nu exista vreo vina a
municipalitalii nici Tn anul 2017, nici acum, pentru ca penalitatile s-au dat
conform legislajiei Tn vigoare. Este adevarat ca oricand, hotararea de
Guvern 352 ar putea fi modificata pentru a nu mai avea penalitali in
continuare, dar acest lucru nu s-a Tntamplat Tn cei 8 ani de cand a aparut
aceasta problema.

Referitor la tariful actual de apa 9i canalizare din 7,71 lei fara TVA la
ora actuala, putem sa, din estimarile noastre, s-ar putea sa ajungem la
8,99 lei fara TVA, asta Tnseamna 1,28 lei. §i a9 dori sa va prezint un tabel
cu...deci din tabelul de apa 9i canalizare pe cele 47 de localitati din
Romania, Apa Nova la ora actuala se afla cu 7,71 pe antepenultimul loc,
Hind cu tarife mai mici, Apa Nova Ploie9ti 9i Aqua Torontal SRL, o firma
care are 2 comune Tn Judetul Timi9, iar dupa cre9terea tarifara actuala
ramane pe aceea9i pozi Tie. Deci cre9terea nu este sernnificativa.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Nu este semnificativa, adica pentru bucure9teni de la 7,71 la 8,99
este o cre9tere mica, asta considerarn acurn, nu 9tim ce se Tntampla mai
Tncolo. Dar inca o data, dumneavoastra aji zis bine ceea ce am spus §i
eu, dar eu nu sunt specialist ca dumneavoastra. Pe vremea noastra, pe
vremea mandatului Gabrielei Firea nu s-au platit penalitati. A existat plan
de masuri, e9alonari. Exact cum aji spus durnneavoastra.

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

S-au platit penalitati doamna consilier.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
S-au regasit Tn tarifele bucure9tenilor? Bun. Aici am vrut sa zic. Mai

mult decat atat, a+i zis bine, nerespectarea unor clauze contractuale. Cine
este de vina? Este de vina curnva con
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Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Penalitatile, cele de 5,9 milioane de euro s-au regastt Tn analizele
facute 9i prin prelungirea contractului cu 13 ani au fost asumate de Apa
Nova

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
'inca o data. Eu vorbesc de actul de astazi aditional, 10,36 de

milioane de lei penalitali. A cui este vina? De ce s-au facut aceste
penalitali? Nu cumva este vina primariei ca a acceptat prelungirea duratei
de executie fara sa puna penalitatile Tn sarcina constructorului? Exista?
Pe vrernea noastra penalitalile s-au compensat inca o data.

Dornnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Cu prelungirea contractului de concesiune.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul director, nu constructorul trebuie sa plateasca penalitatile,

ca nu a terrnina la timp lucrarea? Asta e Tntrebarea mea, de ce noi, de ce
bucure9teanul? Nu exista o forma prin care sa obligam, conform unui
contract legal, cine nu-9i respecta clauzele, obligajiile contractuale sa
plateasca .

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reglementare a Serviciilor Publice

Contractul 'incheiat Tn 2019, a avut o durata de 2 ani de zile si nu a
fost finalizat

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul director, ’inca o data, o Tntrebare. De ce trebuie sa plateasca

bucure9teanul? Apa Nova a platit penalita{i pana acum?

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Dar bineTnteles.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina



Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Fiind compensate, s-au regasit, dar sunt compensate cu prelungirea
contractului de concesiune.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnul director, va rog eu frumos, Apa Nova a bagat acele

penalitali pana acum, in tariful bucure9teanului sau le-a platit eI?

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Bun, problema importanta este ca este una din investi+iile.. .

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc, aji raspuns. Muljumesc frumos, dar noi nu votam.

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Municipala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

Cel mai important este cine va opera stajia 9i incineratorul Tncepand
cu 1 ianuarie 9i de aceea proiectul este de maxima urgenta pentru
bucuresteni.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Dornnule director, cel mai important pentru noi, ca pe not ne-au adus

bucure9tenii aici, spre deosebire de dumneavoastra, cu tot respectul, ca
noi am lucrat ’impreuna 9i ne respectam reciproc. Pe noi ne-au adus
bucure9tenii, ne-au adus aici unde suntem 9i noi nu acceptam sa punem
bir pe bucure9tean 9i pe noi sa plateasca un tarif mai mare, chiar daca e
de la 7 la 8 sau Ia 9, nefiind din vina lui. Cei care se fac vinovati sa
plateasca sau sa existe o posibilitate cum s-a gasit §i pana acum, sa fte
compensate, sa le plateasca vinovatul, sa nu se regaseasca Tn tariful
bucuresteanului. va multumesc.

Domnul director Cristea Adrian – Autoritatea Munictpala de
Reqlementare a Serviciilor Publice

0,03 c% reprezinta penalita{ile. in rest, cre9terea de tarif e pentru
exploatarea statiei 9i a incineratorului.

Doamna consilier Comanici AncuIa Sc)fina
Da, un mizilic domnul director, un mizilic. Asta stim acum, dar mai

u ca bucurestean
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nu sunt consilier general acum, eu ca bucure9tean nu vreau sa platesc o
penalitate care nu mi se datoreaza mbe. Eu platesc, daca nu platesc
facturile la timp, ceea ce este din vina mea. Eu nu vreau sa ma duc sa
platesc ca sa scot pe cineva vinovat. va rog frumos, gata nu mat are rost,
ne-ati explicat, ne-ati spus. Concluzia este urmatoarea: pana acum
bucure9teanul nu a simjit nicio majorare de tarif de la Apa Nova. Apa Nova
9i-a platit singur penalitatile, avand penalitati 9i pe vremea Gabrielei Firea,
dar s-au gasit modalitati, astfel Tncat sa nu se regaseasca Tn tariful
bucure9teanului. Acurn nu se mai poate, nu mai exista nimic. Zice{i de
contract autoriza Iia pana Ia 2 ani. Pai puteam sa prelungim pana la finalul
contractului? Contractul nu se termina la sfarsitul anului 20. Mai stim si
noi. Gata. Muljumesc frurnos, mi-aji raspuns.

Domnul pre9edinte de sedin@ Socolovici Razvan Mihai
Mul{umesc, doarnna consilier. Domnul Vigheciu, va rog.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Ba da, doamna Comanici, daca va aduceti aminte, au mai crescut

tarifele pentru bucure9teni din anul 2015. §i atunci erau tot a9a, ni9te baie li
care le cre9teau 9i pe urrna s-a vazut care au fost rnt9cula+iile din spate,
dar asta nu mai conteaza.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan Mihai
Multumesc domnul consilier, multumesc tuturor pentru dezbatere,

daca nu mai sunt intervenjii o sa va rog sa supunern la vot. Pute li vota, va
rog

Domnul consilier Milea Dan

Domnul pre9edinte, nu-mi apare votul. va rog sa consemnajI ca sunt
“pentru“

Domnul pre9edinte de 9edin+a Socolovici Razvan Mihai
Multumesc, domnul Milea. Domnul consilier Vigheciu va rog sa

votati. Multumesc
Avem 23 de voturi pentru, Tmpreuna cu cel al domnului Milea

exprimat verbal, 15 abjineri 9i 5 voturi Tmpotriva, proiectul nu a fost
adoptat.

I r)\)’ \/

Ultimul proiect de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare privind
punerea la dispozijia Asociajiei de Dezvoltare Intercomunitara

,ti - llfov a autobuzelor electrice §i a
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infrastructurii de Tncarcare a acestora ce fac obiectul contractului de
"Furnizare a 100 autobuze electrice §i a infrastructurii de incarcare a
acestora" nr. 552/23.06.2023. Din cate vad, nu avem intervenjii pe acest
proiect a9a ca am sa va rog.. .

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
imi cer scuze, domnule pre9edinte. O Tntrebare simpli, daca tot le

dam. ..

Domnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
Nu 9tiu cu cine vorbesc. A, domnul Pavel, va rog.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian

Aceste autobuze electrice au 9i stajii de Tncarcare, pentru ca eu am
senzatia ca ne uitam la ni9te bibelouri. E O Tntrebare catre initiator.

Domnul pre9edinte de 9edinla Socolovici Razvan Mihai
Da, trebuia sa fie cineva de la DI in 9edin@ cu noi, Din pacate nu

este conectat, dar o sa va raspunda domnul Primar General.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Din ce am discutat ieri cu domnul director al STB-ului, pentru 20

dintre cele 100 de autobuze se organizeaza la URAC si va fi
disponibil...posibilitatea de Tncarcare pana la sfar9itul anului, iar pentru
restul de pana Ia 100 pana Tn primavara anului viitor.

Domnul consitier Pavel Marius Adrian
Deci eu Tnjeleg a9a. Am cumparat ni9te autobuze electrice §i astazi,

cand vorbim, noi nu avem cu ce sa le Tncarcam. Corect?

Domnut Viceprimar Bujduveanu Stelian
A9 fi intewenit eu daca se poate, domnule pre9edinte, Stelian

Bujduveanu sunt.

Domnul pre9edinte de 9edinta Socolovici Razvan Mihai
va rog, domnul Bujduveanu, ma uitam sa vad cine vorbe9te.

/+ J _ :n -\
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ltdTnainte. . . bransamentele se e.
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Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Ti raspund dom nu lui Pavel . Statiile de Tncarcare

i
vin
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Domnul pre9edinte de 9edin@ Socolovici Razvan Mihai
Domnul Bujduveanu, nu se Tntelege. va rog sa repetati. Muljumesc.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Steltan
Ti raspund domnului Pavel, referitor la Tntrebarea cu sta+iile de

Tncarcare pentru autobuzele electrice. Aceste statii, prevazute Tn

contractul de furnizare a autobuzelor, au venit o parte dlntre ele 9i vor veni
9i restul Tn timp ce vin §i autobuzele. §ti li foarte bine ca bran9amentul
electric este mult mai complicat 9i trebuie realizat Tn baza unei autorizatii
de construire 9i nu se poate bran9a a9a, o sta jie de Tncarcare, cum ai pune
in priza un autobuz. De aceea, in timpul Tn care se executa lucrarile 9i se
emit 9i actele 9i avizele, vom avea, 9i pe parcursul livrarii autobuzelor, 9i
statii Tn diferite puncte din Bucure9ti. A spus primarul general mai
devreme, primele stajii sunt la uzina STB.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Eu nu neg acest lucru, domnule viceprimar, dar tocmai fmi confirmati

faptul ca am cumparat ni9te autobuze electrice 9i inca nu le-am rnontat
stajiile de Tncarcare. Sau poate nu injeleg eu exact.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Cum sa le montam, domnule Pavel, daca abta au venit statiile cu

autobuzele Tmpreuna?

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
intrebarea mea este cine a facut caietul de licitatii, domnule

viceprirnar?

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Statiile au venit Tmpreuna cu autobuzele, 98 procedura de autorizare

este o procedura interna a municipalita+ii pe care o realizeaza foarte bine.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Foarte btne, dar nu la timp. Am in+eles, 9tim sa vedem cu totii, dar

una e sa-1 baji Tnainte sa cumperi lemnul 9i sa-1 baji in perete, fara sa ai
lemnul, nu? Este o ’intrebare simpli, fara suparare.

Domnul Viceprimar Bujduveanu $t,elian
Da, va ascult
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Domnul consilier Pavel Marius Adrian
Tocmai v-am Tntrebat. Am cumparat autobuze electrice pe care le

!inem pe stoc 9i astazi, cand vorbim, noi nu avem stajii de Tncarcare.

Domnul Viceprimar Bujduveanu Stelian
Ba da, domnule Pavel avem 9i statii. Avem cel putin 10 statii astazi

fizic, care au fost livrate Tmpreuna cu autobuzele. saptamana viitoare vine
diferenja de stajii 9i aceste sta Iii, haideji sa separam Tntrebarile. Avem
statii fizic? Da. Avem autobuze fizic? Da. Statiile acestea trebuie sa se
bran9eze la rejeaua de electricitate, nu Ie pot baga in priza. in timp ce se
face receptia autobuzelor electrice, ca asta votam noi astazi, din momentul
receptiei, predarea autobuzelor catre Societatea de Transport Public
Bucure9ti, prin TPBI. Se face recepjia autobuzelor, in timp ce vorbirn acum
se lucreaza la receptie, de catre Cornisia de receptie. cand va fi finalizata,
ele vor fi transferate. Odata ce sunt transferate, ele intra in probe. in
perioada aceasta se fixeaza 9i sta+iile de Tncarcare Tn prirnele puncte, 9i Tn
timp ce se livreaza urmatoarele autobuze 9i urmatoarele statii vor fi
amplasate Tn diferite puncte din ora9. Este o procedura, haideji sa spunem
asa: va achizitionati o masina si o statie de Tncarcare, montati statia si
aveti totul functional.

Domnul Consilier Panel Marius Adrian
intrebarea mea e alta, hai sa revenim acum la spusele

dumneavoastra, domnule, daca cu ce le trimtteti Tn probe? ca nu aveti
montate statiile de Tncarcare.

Domnul Viceprimar Buiduveanu Stelian
Asta v-am spus mai devreme ca astazi la URAC urmeaza sa se

amplaseze cele 10 stati.
Am injeles ingrijorarea 9i cand vin mai repede cu 4 luni autobuzele,

tot nu este bine, speram ca la urmatoarea edi jie sa le aducem poate mai
repede cu mai mutt de jumatate de an 9i sa vedem atunci poate o sa ne
sa ne reclama li ca nu am achizitionat motorina la timp, cu toate ca ele nu
sunt pe motorina.

Domnul Consilier Panel Marius Adrian
Nu, nu, eu v-am Tntrebat altceva. De ce nu aji gandit de la Tnceput

faptul ca Ie vor trebui statii de reincarcare, puteati sa faceji altfel, caietul
de sarcini atat. E o Tntrebare simpli.,''' .
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Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Este Tn sala domnul Eremia de la Directia Transporturi 9i cred ca o

sa va poata raspunde la 'intrebare, domnul Pavel.

Domnul Eremia Cristian – §ef Serviciu Strateqie Transport Urban -
Direc+ia Transporturi

Buna ziua
Tmi cer scuze Tn completarea celor spuse de domnul viceprimar

general putem sa spunem ca in momentul de faR, cele 51 de autobuze
electrice care sunt garate Tn Depoul Bujoreni sunt Tncarcate Ia un procent
suficient, ele vor fi in continuare Tncarcate, tot in Depoul Bujoreni printr-o
statie portabila pusa ta dispozitie de furnizor, iar statiile de Tncarcare
pentru fiecare autobuz, cele 100 de staTii vor vent in timp suficient, astfel
Tncat sa poata fi Tncarcate toate autobuzele.

Decl practic, in momentul de faQ, toate autobuzele cele 51, care
sunt in momentul de fala garate Tn Depoul Bujoreni sunt Tncarcate, ele pot
fi utilizate de catre conducatorii auto dupa Tnmatricularea 9i objinerea
documentelor de transport, vor putea fi utilizate de catre 9oferii STB pe
traseele prevazute Tn studiul de oportunitate.

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan -Mihai
Multumesc
Domnul Florin Melciu a dorit cuvantul, va rog domnul consilier.

Domnul Consilier Melciu Florin
Mullumesc, domnul pre9edinte.
Din punctul de vedere al statiilor 9i al autobuzelor, este un contract

care este benefic pentru bucure9teni, fata STB-ului se schimba pozitiv.
Da, este evident, acele autobuze sunt, exista si acele statii, ele au

fost achizitionate 9i pe partea de fonduri europene, deci, din punctul asta
de vedere, este un real succes al tuturor, pentru ca fata transportului public
bucure9tean se schimba pozitiv. sa nu Tncercam sa gasim mici chichite.

Este evident ca fa+a transportului bucure9tean este in interesul
cetatenilor 9i STB-ul prin aceste 9i autobuze 9i viitoarele troleibuze
electrice o sa fie puse Tn funcjiune. Multurnesc.

Domnul consilier Pavel Marius Adrian
E foarte corect ceea ce ati spus dumneavoastra domnului Melciu 9i

finan+area pentru reTnnoirea parcului auto .al .STB- ului a fost obtinuta Tn
2019 de catre administratia condug-b:'d6,'Gabriela Firea. Tntr-adevar,

vedem ca dupa 4 ani abia vin prirnele autobuze electrice §i ce sa vezi nu
avem cu ce sa le Tncarcam. FQl
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Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Concluzia pe care eu o trag este ca STB-ul se Tnnoie9te 9i nu vom

mai folosi motorina Tn curand. O sa va rog sa supunem la vot proiectul.
Multumesc. Puteti vota. Domnul Suhan, domnul Mitu si doamna Stefania
Petre, va rog sa vota Ii.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
S-a inregistrat votul meu?

Domnul Presedinte de sedinta Socolovici Razvan Mihai
Da, s-a Tnregistrat. Muljumesc domnul §uhan. Domnul consilier Mitu

mai este de votat, va rog.
Avem 39 de voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva,

proiectul a fost adoptat.
Stimati colegi, acestea au fost proiectele de pe ordinea de zi.
va mul+umesc pentru prezen@ 9i va doresc o zi frurnoasa 9i un

weekend bun.

Sedinja extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti s-a Tncheiat Ia ora 11.49.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conforrnitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direc jia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinla WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edinja, care constituie anexa la prezentul proces-verbal
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea mentionata mai sus.

PRE§EDINTE DE §EDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana Zamfir
Socolovici Razvan Xlihai

v yT"$ :be===
Redactat 9i verificat
Visit Camelia
Titiri§ca Vilma GabJiela
Anghel Mirela
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1.Ordinea de zi a sedintei
A . Pent ru 38/48
B.Abtinere 6/48
C . impotrivi 1/48

Niciun raspuns 3/48

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu
Mihaela Enciu

X
X

X

X

X
X

Xmaxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

catamilit ar u
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Crisl:ian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Adrian Moraru
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel lordanescu
Stefan Stofor
catilin Deaconescu
Honorius E . Circa
Adrian V
Cosmin Smighelschi

X
X

X

1 x 1 1 1

X

X

X

X
X
X
X
X

X

X
X
X
X
X

X

(

X

X

X

X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

I
I
I
I
I
I
i
I
I
I

X

X

X

X



Anca Daniela Raiciu
melciu florin

1 x 1
1 x 1
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1. Pct . 1 Proiect de hotarare privind alegerea pre$edintelui de $edinti a
Consiliului General al Municipiului Bucure sti pentru §edin{a extraordinara
convocat5 de indata din data de la. 11.2023

A. Pent ru 37/49
B . Abt inere lg/49
C . impotriva 1/49

Niciun raspuns 1/49

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu
Mihaela Enciu
maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

catamilitaru
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
lonut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Adrian Moraru
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
citalin Deaconescu

X

X

X
X

I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I

I txt i
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
I
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X

X

X

X

X

X

X

X

X
X

X
X

X
X

X
X

X
X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
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X
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I
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Honorius E . Circa 1 X 1 1
Adrian V 1 1 X 1
Cosmin Smighelschi ’ 1 X 1 1
Anca Daniela Raiciu I X 1 1
melciu florin I X 1 1

I
I
I
i
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1. Pct . 2 Proiect de hotarare privind aprobarea contractirii §i/sau garantarii
unei/unor finanTari rambursabile interne in valoare tota15 de pana la
118.645 . gee lei, pentru cofinanjarea proiectelor Municipiului Bucure§ti care
beneficiaza de fonduri externe nerambursabile de la Uniunea Europeana

A , Pent ru 28 /49 ( 57%)
B.AbTinere 19/49 ( 39%)
C.impotriv5 2/49 ( 4%)

Niciun raspuns 0/49 ( O%)

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mit:u
01teanu
Mihaela Enciu
maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Adrian Moraru
Florin Covaci
Stoica loana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
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catalin Deaconescu
Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi

1 1 1 x 1
1 lx 1 1
1 lx 1 11 1 xl I
1 x 1 1 E
1 x 1 : 1



1. Pct . 3 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C .G.M. B. nr.
741/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea linie de
tramvai nr. 41” ;i a cheltuielilor legate de proiect, modificata prin Hotararea
C.G.M.B. 248/28.07.2023

A.Pentru 47/48 ( 98%)
B . AbTinere g/48 ( 0%)

c.impotriva g/48 ( 0%)

Niciun r5spuns 1/48 ( 2%)

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
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maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar VasileMarian
Mirona TUDOR

Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru -
Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
c5talin Deaconescu
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Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi
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1. Pct .4 Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C .G.M. B. nr.
691/18.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea 9i dotarea linie de
tramvai nr. IO” 91 a cheltuielilor legate de proiect, modificat5 prin Hotararea
C.G.M.B. 244/28.07.2023

A , Pent ru 47/48 ( 98% )
B.Ablinere 1/48 ( 2%)

c.impotriva g/48 ( e%)

Niciun r5spuns g/48 ( 0%)

A B C

I
I

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
01teanu Cristian
Mihaela Enciu
maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
lonut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghe1 Iordanescu
Stefan Stofor
catalin Deaconescu
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Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi
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1 x 1
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I
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1. Pct . 5 Proiect de hotirare privind modificarea Hotararii C .G.M. B . nr.
692/18.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea 9i dotarea linie de
tramvai nr. 1” §i a cheltuielilor legate de proiect, modificata prin Hotararea
C.G.M.B. 243/28.07.2023

A.Pentru 47/48 ( 98%)

B.AbTinere 1/48 ( 2%)
c.impotriva g/48 ( e%)

Niciun raspuns e/48 ( 0%)

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mit:u
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau

RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
c5talin Deaconescu
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Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi
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1. Pct . 6 Proiect de hotarare privind modificarea Hotirarii C.G.M. B. nr.
743/30.10.2018 privind aprobarea proiectului “Modernizarea ;i dotarea linie de
tramvai nr. 25“ 91 a cheltuielilor legate de proiect, modificata prin Hotararea
C.G.M.B. 241/28.07.2023

A.Pentru 47/48 ( 98%)
B . Ablinere 1/48 ( 2%)

c.impotriva g/48 ( 0%)

Niciun r5spuns G/48 ( a%)

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
maxim marius catalin
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Sanda Hristudor
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Mirona TUDOR

Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicore1 Nicorescu
Cristian Doicin
lonut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram

Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
catilin Deaconescu
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Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi
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1. Pct . 7 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresa a Consiliului Local
Sector 1 al Municipiului Bucure;ti de a contribui la finanjarea unor cheltuieli
aferente secTiunii de investijii pentru spitalele clinice aflate pe raza
administrativ -teritoriala a Sectorului I, in subordinea Consiliului Genera1 al
Municipiului Bucure§ti 9i administrarea Administrajiei Spitalelor §i Serviciilor
Medicale Bucuresti

A. Pent:ru 44/46 ( 96%)
B . Abjinere 1/46 ( 2%)

C . impotriva 1/46 ( 2%)

Niciun rispuns e/46 ( 0%)

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Costin Hazarian
Marius Pave1
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Catalin Militaru
Badiu andrei
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Sorin Purcarea
Florin Covaci
Stoica Ioana
Andrei Rigu
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE

Mirona TUDOR

Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghe1 Iordanescu
Stefan Stofor
catalin Deaconescu
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Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
Cosmin Smighelschi

1 xl 1
1 xl 1
1 xl 1
1 lx I
1 xl I
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1. Pct . 8 Proiect de hot5rare privind rectificarea bugetului municipiului
Bucure9ti pe anu1 2023

A . Pent ru
B . Abt inere
C . impot riva

Niciun raspuns g/47 (

28/47 ( 60% )
19/47 ( 40% )
a/47 ( 0% )

e% )

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cant:ea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Costin Hazarian
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Catalin Militaru
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Luminita Serban
Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Florin Covaci
Stoica loana
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Razvan Nicolae SEBE
Sorin Purcarea
Badiu andrei
Mirona TUDOR

catalin Deaconescu
Andrei Rigu
Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
melciu florin
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Cosmin Smighelschi
George Nicolaie

Ix
Ix

I
I



1. Pct .9 Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii intre Municipiu1
Bucure;ti, in calitate de Concedent §i societatea Apa Nova Bucure§ti S . A. , in
calitate de Concesionar, a Actului AdiTional nr. 12 la Contractu1 de Concesiune
nr. 1329/29.03.2008, cu privire la furnizarea de servicii de alimentare cu apa
§i canalizare pentru Municipiu1 Bucure§ti

A.Pentru 22/43 ( 51%)
B.AbTinere 15/43 ( 35%)
C.impotrivi 5/43 ( 12%)

Niciun raspuns 1/43 ( 2%)

AB C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Nicore1 Nicorescu
Cristian Doicin
Ionut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Anamaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Florin Covaci
Stoica loana
Gabrie1 Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Sorin Purcarea
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Razvan Nicolae SEBE
Badiu Andrei
Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Anghe1 Iordanescu
Stefan Stofor
Honorius E . Circa
Adrian Vigheciu
Anca Daniela Raiciu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
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George Nicolaie xI I



1. Pct . le Proiect de hot5rare privind punerea la dispozitia Asocia\iei de
Dezvoltare Intercomunitar5 pentru Transport Public Bucuresti - Ilfov a
autobuzelor electrice si a infrastructurii de incarcare a acestora ce fac
obiectul contractului de “Furnizare a lag autobuze electrice si a
infrastructurii de inc5rcare a acestora” nr. 552/23.06.2023

A , Pent ru 39/41 ( 95%)
B. Ablinere 1/41 ( 2%)
C . impotriva Q/41 ( 0%)

Niciun raspuns 1/41 ( 2%)

A B C

Stelian Bujduveanu
Horia-Alexandru Visan
Roxana Cantea
Razvan Mitu
Olteanu Cristian
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Muresan Manuela
Valeriu Suhan
Anca Comanici
Georgiana Untea
Marius Pavel
Adrian Florescu
stefania petre
Podar Marian Vasile
Nicorel Nicorescu
Cristian Doicin
lonut Aruxandei
Nasi Calentaru - PSD

Anarnaria Gram
Nina Sandulescu
Ana Ciceala
Gherghiceanu
Florin Covaci
Gabriel Rau
RAZVAN SOCOLOVICI
Sorin Purcarea
Mirona TUDOR

Sanda Hristudor
Razvan Nicolae SEBE
Badiu Andrei
Anghel Iordanescu
Dan Milea
Monica Davidescu
Valentin Necula
Stefan Stofor
Honorius E . Circa
Anca Daniela Raiciu
Melciu Florin
Cosmin Smighelschi
George Nicolaie
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